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. Instructions for useE

Press the switch button lightly to turn on the device.
Before shaving, be sure to use a comb to smooth your beard.

. Shaving Function

Set the reserved length of the adjustable guide comb. If you are
shaving for the first time, please set the maximum reserved length
(5mm) first.

Press the switch button lightly to turn on the device.

Place the front of the guide comb flat on the facial skin.

Slowly slide over the beard. If necessary, slide back and forth from
different directions.

If there is stubble accumulation on the trimming guide during the
trimming process, please shut down, unplug the comb, and brush off
any stubble.

If any length of beard or stubble needs to be trimmed to achieve a
clean appearance, please follow the steps below for school uniforms,
and do not install a guide comb on the blade.

Place the razor blade flat on the facial skin and slowly slide it along
the direction of hair growth.

When shaving under the chin, it is necessary to shave upwards
(Figure A).

. Trimming E

Hold this product with the back of the blade facing towards you,
without the need to install a guide comb on the blade. First, gently
place the blade close to the skin, then move it towards the edge of
the beard line to achieve the desired position in the facial area.

Trim according to the desired shape.
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تعليمات الاستخدام

اضغط زر التشغيل برفق لتشغيل الجهاز.
قبل الحلاقة، تأكد من استخدام مشط لتنعيم لحيتك.

وظيفة الحلاقة

اضبط الطول المخصص لمشط التوجيه القابل للتعديل. إذا كنت تحلق للمرة الأولى، فيرجى ضبط الحد الأقصى للطول المخصص (5 مم) أولاً.

اضغط زر التشغيل برفق لتشغيل الجهاز.
ضع مقدمة مشط التوجيه على بشرة الوجه.
مرره ببطء على اللحية. إذا لزم الأمر، مرره ذهابًا وإيابًا في اتجاهات مختلفة.
إذا تراكمت الشعيرات على دليل التشذيب أثناء عملية التشذيب، فيرجى إيقاف تشغيل المشط وفصله عن الكهرباء وتنظيفه.
إذا كنت بحاجة إلى تشذيب أي طول من اللحية أو الشعيرات للحصول على مظهر أنيق، فيرجى اتباع الخطوات التالية الخاصة بالزي المدرسي، ولا تُركّب مشط توجيه على الشفرة.
ضع شفرة الحلاقة على بشرة الوجه، ثم مررها ببطء باتجاه نمو الشعر.

عند الحلاقة تحت الذقن، يجب الحلاقة لأعلى (الشكل أ).
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التشذيب

أمسك هذا المنتج بحيث يكون الجزء الخلفي من الشفرة مواجهًا لك، دون الحاجة إلى تثبيت مشط توجيه على الشفرة. أولًا، ضع الشفرة برفق بالقرب من الجلد، ثم حركها نحو حافة خط اللحية للوصول إلى الوضع المطلوب في منطقة الوجه.
شذب حسب الشكل المطلوب.


. Shaving Care E

If using shaving gel, please follow the instructions for dry shaving.
Attention: After using shaving gel, please rinse the blade with warm
water to remove any excess gel and debris.

. Body Trimming

Parts

Body hair trimming blade

Body hair trimming: trimming of reserved length

Install body hair trimming blade accessories.

The body hair can be trimmed into three different lengths (6 ,3, and
9mm). Trim the desired length by sliding the guide comb into one of
the three slots on the side of the blade (Figure E).

Body hair trimming: shaving

Remove the guide comb from the body hair clipper head and carefully
examine the area of the body hair that will be shaved off.

Use the other hand to tighten the skin and make the hair stand
upright.

Gently approach the skin and shave against the direction of hair
growth.

After each use

First, clean the broken hair on the blade and accessory heads.
Separate the blade from the container host, rinse the blade and

accessories with warm water, and wipe dry.
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العناية بالحلاقة

في حال استخدام جل الحلاقة، يُرجى اتباع تعليمات الحلاقة الجافة.

تنبيه: بعد استخدام جل الحلاقة، يُرجى شطف الشفرة بالماء الدافئ لإزالة أي جل زائد أو بقايا.

تشذيب شعر الجسم

الأجزاء
شفرة تشذيب شعر الجسم
تشذيب شعر الجسم: تشذيب الطول المخصص

ركّب ملحقات شفرة تشذيب شعر الجسم.

يمكن تشذيب شعر الجسم بثلاثة أطوال مختلفة (6، 3، و9 مم). قصّ الطول المطلوب بتمرير مشط التوجيه في إحدى الفتحات الثلاث على جانب الشفرة (الشكل هـ).

تشذيب شعر الجسم: الحلاقة

أزل مشط التوجيه من رأس ماكينة قص شعر الجسم، وافحص بعناية منطقة شعر الجسم التي سيتم حلاقتها.

استخدم اليد الأخرى لشد الجلد وجعل الشعر يقف
بشكل مستقيم.

اقترب من الجلد برفق واحلق عكس اتجاه نمو الشعر.

بعد كل استخدام

أولاً، نظّف الشعر المتكسر على الشفرة ورؤوس الملحقات.
افصل الشفرة عن الحاوية المضيفة، ثم اشطف الشفرة والملحقات بالماء الدافئ، ثم جففها.
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نظرة سريعة
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. Complete machine E

. Hair trimming head

. Adjustable limit comb

. Shaving and trimming head guide comb
. Digital power display

. On/Off button

Type-C USB charging cable
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١. ماكينة كاملة
٢. رأس تشذيب الشعر
٣. مشط حد قابل للتعديل
٤. مشط توجيه رأس الحلاقة والتشذيب
٥. شاشة عرض رقمية للطاقة
٦. زر تشغيل/إيقاف
٧. كابل شحن USB من النوع C


. Battery Removing E

We strongly recommend that professional personnel disassemble the
rechargeable battery. The body or blades of the conditioner may have
sharp edges, and improper handling can cause injury. Rechargeable
batteries must be removed from the host before being discarded.
To ensure complete discharge of this product, please let it run until it
automatically stops.
Remove all accessories.
Tear off the screw under the bottom sticker knob and pry open the
bottom cover. Then cut off the connecting pieces at both ends of the
battery to remove it.

Used batteries must be removed from this product and disposed of
at the official designated recycling/collection point. After
disassembling this product, do not attempt to turn it on again

. Environmental Notes

To avoid environmental and health issues caused by harmful
substances in electrical and electronic products, electronic products
and appliances marked with this symbol must not be discarded
without classification. They can, however, be recycled, reused.

. How to Use Electric Shaver

lock/unlock @
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إزالة البطارية

نوصي بشدة أن يقوم فنيون متخصصون بفك البطارية القابلة لإعادة الشحن. قد يحتوي هيكل أو شفرات جهاز التكييف على حواف حادة، وقد يؤدي التعامل غير السليم إلى حدوث إصابات. يجب إزالة البطاريات القابلة لإعادة الشحن من الجهاز قبل التخلص منها.

لضمان تفريغ شحن هذا المنتج تمامًا، يُرجى تركه يعمل حتى يتوقف تلقائيًا.

أزل جميع الملحقات.

انزع المسمار الموجود أسفل مقبض الملصق السفلي وافتح الغطاء السفلي. ثم اقطع قطع التوصيل من طرفي البطارية لإزالتها.

• يجب إزالة البطاريات المستعملة من هذا المنتج والتخلص منها في نقطة إعادة التدوير/التجميع المخصصة رسميًا. بعد تفكيك هذا المنتج، لا تحاول تشغيله مرة أخرى.

ملاحظات بيئية

لتجنب المشاكل البيئية والصحية الناتجة عن المواد الضارة في المنتجات الكهربائية والإلكترونية، يجب عدم التخلص من المنتجات والأجهزة الإلكترونية التي تحمل هذا الرمز دون تصنيف. ومع ذلك، يُمكن إعادة تدويرها واستخدامها.

كيفية استخدام ماكينة الحلاقة الكهربائية


Stcrﬂe switch button, and the display screen will light up
synchronously, indicating that the product has been turned on.
(Figure 1)

Let the electric shaver blade move against the direction of beard
growth on the skin and make a straight and circular movement.
(Figure 2)

The hair on the neck can also be shaved off. (Figure 3)

The long ammonium switch button lasts for 3 seconds, and the
LED display screen of the electric shaver indicates that the safety
lock is locked. Press and hold the button for 3 seconds to exit the
travel lock status. (Figure 4)

Place the shaver body under a faucet for rinsing (It is

recommended to use warm water for rinsing).

. Safety Instructions

The product can be used by children aged 8 and above. Individuals
with decreased physical, sensory, or psychological abilities, or lack of
experience and knowledge should use it under supervision/guidance
and with an understanding of the hazards contained in the product.
Children are not allowed to use the product for play. The cleaning and
user maintenance of the product should not be completed by
children, except for children over 8 years old or children under adult
supervision. Please keep the product and power cord out of reach of
children under 8 years old.

Do not use this product when the power cord is damaged.

The battery of the product cannot be replaced.

If the product is damaged or malfunctions, please stop using it
immediately.

Do not use accessories that are not standard with the product.

Please always ensure that this product is under supervision, except
during the charging process.



shamsaalketbi
Sticky Note
١. اضغط على زر التشغيل، وستضيء شاشة العرض بشكل متزامن، مما يشير إلى تشغيل المنتج.
(الشكل ١)
٢. دع شفرة ماكينة الحلاقة الكهربائية تتحرك عكس اتجاه نمو اللحية على الجلد، وقم بحركة مستقيمة ودائرية.
(الشكل ٢)
٣. يمكن أيضًا حلاقة شعر الرقبة. (الشكل ٣)
٤. يستمر زر تشغيل الأمونيوم الطويل لمدة ٣ ثوانٍ، وتشير شاشة العرض LED لماكينة الحلاقة الكهربائية إلى أن قفل الأمان مُغلق. اضغط مع الاستمرار على الزر لمدة ٣ ثوانٍ للخروج من حالة قفل السفر. (الشكل ٤)
٥. ضع جسم ماكينة الحلاقة تحت صنبور للشطف (يُنصح باستخدام الماء الدافئ للشطف).

تعليمات السلامة
يمكن للأطفال من سن ٨ سنوات فما فوق استخدام المنتج. يجب على الأشخاص ذوي القدرات البدنية أو الحسية أو النفسية المحدودة، أو الذين يفتقرون إلى الخبرة والمعرفة، استخدام هذا المنتج تحت إشراف/توجيه، مع فهم المخاطر التي يحتويها.

لا يُسمح للأطفال باستخدام المنتج للعب. لا ينبغي للأطفال القيام بتنظيف المنتج وصيانته، باستثناء الأطفال الذين تزيد أعمارهم عن 8 سنوات أو الأطفال الذين يخضعون لإشراف الكبار. يُرجى إبقاء المنتج وسلك الطاقة بعيدًا عن متناول الأطفال دون سن 8 سنوات.

• لا تستخدم هذا المنتج عندما يكون سلك الطاقة تالفًا.

• لا يمكن استبدال بطارية المنتج.

• في حالة تلف المنتج أو تعطله، يُرجى التوقف عن استخدامه فورًا.

• لا تستخدم ملحقات غير قياسية مع المنتج.

• يُرجى التأكد دائمًا من أن هذا المنتج تحت الإشراف، إلا أثناء عملية الشحن.


Keep the pﬁr plug and power cord away from hot surfaces.

Do not use wet hands to plug or unplug.

Do not twist or twist the power cord, or wrap it around the product.

The product is not suitable for commercial or beauty salon use.

. Specification E

Model No. cLMso ]
Material ABS+Stainless Steel
Blade Stainless Steel
Motor DC Brushed Motor
Power 5W

RPM Range 6300 RPM
Battery 600mAh
Charging Port Type-C

Charging Time 1.5 Hrs

Working Time 1.5 Hrs
Waterproof IPX6

Product Weight 1219

Product Dimensions

178*37.5*38.5 mm

Limit Comb

1-10 mm Adjustable

. Charging Guide E

Recommend fully charging the product before its initial use.

Ensure the product is powered off.

Connect the product to a USB power cable. Attach the other end of
the USB cable to the USB port, and plug it into the main power

source.
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• أبقِ قابس الطاقة وسلك الطاقة بعيدًا عن الأسطح الساخنة.
• لا تستخدم يديك المبللتين لتوصيل الجهاز أو فصله.
• لا تلوِ سلك الطاقة أو تلفه حول المنتج.
• المنتج غير مناسب للاستخدام التجاري أو في صالونات التجميل.
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المواصفات

رقم الموديل
المادة
الشفرة
المحرك
القوة
نطاق سرعة الدوران
البطارية
منفذ الشحن
مدة الشحن
مدة العمل
مقاوم للماء
وزن المنتج
أبعاد المنتج
المشط المحدود
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GL-TM50
ABS+فولاذ مقاوم للصدأ
فولاذ مقاوم للصدأ
محرك تيار مستمر مصقول
5 واط
6300 دورة في الدقيقة
600 مللي أمبير/ساعة
Type-C
1.5 ساعة
1.5 ساعة
IPX6
121 غرام
178*37.5*38.5 مم
قابل للتعديل من 1 إلى 10 مم
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دليل الشحن

يُنصح بشحن المنتج بالكامل قبل استخدامه لأول مرة.
تأكد من إيقاف تشغيل المنتج.
وصّل المنتج بكابل طاقة USB. وصّل الطرف الآخر من كابل USB بمنفذ USB، ثم وصّله بمصدر الطاقة الرئيسي.


. Digital Power Display Light E

When charging, the display shows an increase
from O % to 100 % . When the battery level is
below 10 %, the display will flash 10 % to
4 R indicate charging. The charging is complete
when the display shows 100 % . The display
remains on for a long time.

switch for three seconds to activate the lock.
The lock light flashes and lights up. Long press
) — for three seconds to turn off the lock light and

power on.
\_ ) Water Wash Reminder - The water wash
reminder light will illuminate after 10 minutes

of cumulative use and will turn off when the
device is powered off.

-, e ﬂ Travel Lock Function - Press and hold the

.Razors should not be overcharged. However, if not used for a long
time (2-3 months), please unplug the power plug from the power
supply.

To extend the battery life, fully discharge the battery every 6 months
and then charge it for at least 2 hours.

The battery life after full charging can reach up to 100 minutes.

. Accessory E

Installation and Disassembly of Accessories (Figure B)

Before installing or disassembling accessories, ensure that the
product is turned off.

Disassembly: Grip the blade tightly and lift it up.

Installation: Attach the required accessories onto the product and
press down to lock them into place.

Installation and Disassembly of Fixed Guide Comb (Figure C)
Mount:

Hook the front part of the guide comb onto the blade.
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ضوء شاشة العرض الرقمية للطاقة

أثناء الشحن، تُظهر الشاشة زيادة من ٠٪ إلى ١٠٠٪. عندما يكون مستوى البطارية أقل من ١٠٪، سيومض ١٠٪ للإشارة إلى اكتمال الشحن. يُعد الشحن مكتملًا عندما تُظهر الشاشة ١٠٠٪. تبقى الشاشة مضاءة لفترة طويلة.

وظيفة قفل السفر - اضغط مع الاستمرار على المفتاح لمدة ثلاث ثوانٍ لتفعيل القفل.

يومض ضوء القفل ويضيء. اضغط مطولًا لمدة ثلاث ثوانٍ لإطفائه وتشغيل الجهاز.

تذكير الغسيل بالماء - يضيء ضوء تذكير الغسيل بالماء بعد ١٠ دقائق من الاستخدام المتراكم، وينطفئ عند إيقاف تشغيل الجهاز.


يجب عدم شحن ماكينات الحلاقة بشكل زائد. ومع ذلك، في حال عدم استخدامها لفترة طويلة (٢-٣ أشهر)، يُرجى فصل قابس الطاقة عن مصدر الطاقة. لإطالة عمر البطارية، أفرغها بالكامل كل 6 أشهر، ثم اشحنها لمدة ساعتين على الأقل.

يمكن أن يصل عمر البطارية بعد الشحن الكامل إلى 100 دقيقة.
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الملحقات
تركيب وفك الملحقات (الشكل ب)
قبل تركيب أو فك الملحقات، تأكد من إيقاف تشغيل المنتج.
الفك: أمسك الشفرة بإحكام وارفعها.
التركيب: ثبّت الملحقات المطلوبة على المنتج واضغط عليها لتثبيتها.
تركيب وفك مشط التوجيه الثابت (الشكل ج)
التركيب: ثبّت الجزء الأمامي من مشط التوجيه على الشفرة.


Press down on the back of the guide comb until it clicks into place.
Detachment: Lift the tab on the back of the guide comb upwards
until it disengages from the blade. E

Installation and Disassembly of Adjustable Guide Comb (Figure D)
Mount:

Insert the adjustable guide comb onto the blade (as shown in the
figure). Then press down on the tail of the guide comb to ensure that
the three buckles on the guide comb are in place with the groove on
the back of the blade (marked by 4).
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اضغط لأسفل على الجزء الخلفي من مشط التوجيه حتى يُسمع صوت طقطقة.

الفصل: ارفع اللسان الموجود على الجزء الخلفي من مشط التوجيه لأعلى حتى ينفصل عن الشفرة.

تركيب وفك مشط التوجيه القابل للتعديل (الشكل د)

التركيب:

أدخل مشط التوجيه القابل للتعديل على الشفرة (كما هو موضح في الشكل ←). ثم اضغط لأسفل على ذيل مشط التوجيه للتأكد من أن الأبازيم الثلاثة على مشط التوجيه في مكانها مع الأخدود الموجود على الجزء الخلفي من الشفرة (المُشار إليه بالرقم 4).


. Disposal E

This product must not be disposed of as unsorted household waste.
It is important to separate such waste for proper treatment and
recycling, in compliance with local waste management regulations.

. Warranty E

Products that you buy directly from our Green Lion website or shop come
with a 24-month warranty.

When you buy Green Lion products from any of our approved sellers,
you only get a 12-month warranty. If you want to extend this warranty,
go to our website at https:/www.greenlion.net/warranty gnd fill out the
form with your information. Don't forget to upload a picture of the product
too. After we've checked and accepted your request, we'll send you an

email to confirm that your product's warranty has been extended.

For more info, please check:
https:/www.greenlion.net/warranty

. Contact Us E

If you have any questions about this Privacy Policy, please contact us at:
Website: https://www.greenlion.net/

Sales: sales@greenlion.net

Service Support: Support@greenlion.net

Telegram: @greenlion global

Instagram: @greenlion_global

1"
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التخلص

لا يجوز التخلص من هذا المنتج كنفايات منزلية غير مُفرزة. من المهم فصل هذه النفايات لمعالجتها وإعادة تدويرها بشكل صحيح، بما يتوافق مع اللوائح المحلية لإدارة النفايات.
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الضمان

المنتجات التي تشتريها مباشرةً من موقعنا الإلكتروني أو متجرنا تأتي مع ضمان لمدة ٢٤ شهرًا.

عند شراء منتجات Green Lion من أيٍّ من البائعين المعتمدين لدينا، ستحصل على ضمان لمدة ١٢ شهرًا فقط. لتمديد هذا الضمان، تفضل بزيارة موقعنا الإلكتروني https://www.greenlion.net/warranty وملء النموذج بمعلوماتك. لا تنسَ تحميل صورة للمنتج أيضًا. بعد مراجعة طلبك وقبوله، سنرسل إليك بريدًا إلكترونيًا لتأكيد تمديد ضمان منتجك.

لمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة: https://www.greenlion.net/warranty

shamsaalketbi
Sticky Note
لأي استفسارات حول سياسة الخصوصية هذه، يُرجى التواصل معنا عبر:

الموقع الإلكتروني: https://www.greenlion.net/
المبيعات: sales@greenlion.net
دعم الخدمة: Support@greenlion.net
تليجرام: @greenlion_global
إنستجرام: @greenlion_global




